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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 2  

van donderdag 18 juni 2015 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Breugelmans Stef - voorzitter 
Driesen Josiane, Gevers Dimitri, Van Litsenborg Guy, De Smet Annick, Starckx Wannes, Van Lommel Reccino, 
Vermeijen Danny, De Coninck Katleen, Gladiné Pierre - raadsleden 
Stijnen Francis, Anaf Hannes - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Van Damme Marc - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Tom Versmissen – raadslid in vervanging van Marc Van Damme 
Dirk Verhelst – directeur P&O, 
Els Geudens – financieel beheerder, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Wijziging rechtspositieregeling Stad Turnhout 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Dirk Verhelst toelichting bij dit punt. 
Reccino Van Lommel vraagt waarom managers als statutairen worden aangeworven en niet als contractuelen. 

De huidige directeurs zijn statutairen en de functies van manager worden door interne mobiliteit 
uitgeschreven vandaar dat deze ook als statutair worden voorzien.  

Reccino Van Lommel besluit hieruit dat men het verleden meesleurt. Hij is voorstander om de functie van manager 
als contractueel te voorzien en vindt het spijtig dat dit niet gebeurd, maar kan begrijpen waarom.. 
Reccino Van Lommel heeft vanuit verschillende hoeken de bevestiging gekregen dat er een bepaalde onrust heerst 
onder het personeel. 

Schepen Francis Stijnen deelt mee dat vandaag 18 juni 2015 het dossier besproken werd met de 
vakbonden. Dit was een positief gesprek en de vakbonden zijn akkoord gegaan. Het verwondert de 
schepen dat er sprake zou zijn van enige onrust. Voor vele mensen is dit wel een verandering die een 
aanpassingstijd nodig heeft. Mensen willen natuurlijk weten waar ze terecht zullen komen en wie hun baas 
zal worden. Schepen Francis Stijnen vindt het alleszins nodig dat er gecommuniceerd wordt en dat dit 
alles zal opgevolgd worden. 

Reccino Van Lommel vraagt of de interne communicatie gebeurt via de vakbonden. 
Deze communicatie gebeurt in eigen beheer. 

Reccino van Lommel besluit dat wanneer men kan garanderen dat er geen onrust heerst het voor hem in orde is. 
 
Wijziging arbeidsreglement 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Dirk Verhelst toelichting bij dit punt. 
 
Wijziging personeelsformatie 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Dirk Verhelst toelichting bij dit punt. 
 
Toelichting beroep milieuvergunning Eneco 
Schepen hannes Anaf geeft een korte toelichting bij dit punt. 
Volgende elementen werden aangebracht: 
Gezien het feit dat WT03 dicht tegen een bewonerszone aanleunt werd gevraagd om periodiek geluisdsmetingen 
te doen. De deputatie beslistte om enkel een meting te doen binnen het half jaar na opstart. Het college vraagt om 
deze om de vijf jaar te doen wetende dat bijvoorbeeld wanneer er fluisterasfalt wordt aangebracht op de autostrade 
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er een ander geluidseffect kan ontstaan. Tevens werd door het college opgelegd om naar 40 dB(a) te gaan ipv 43. 
Ook hier is de deputatie niet op in gegaan en wordt nu opnieuw gevraagd door het college. 
Wat de slagschaduw betreft vraagt het college dat er rekening wordt gehouden met het volledig bewoond gebied 
met inbegrip van de verspreide individuele woningen. 
Verder werd bezwaar ingediend omdat een aantal essentiële documenten niet in het dossier zaten. 
Hij besluit dat het college niet tegen windmolens is maar dat de mogelijke hinder voor de bewoners binnen de 
perken moet  blijven. 
Danny Spock Vermijen is van mening dat dit nieuws op een keurige manier naar de bewoners van de Parkwijk moet 
gebracht worden. 

Schepen Hannes Anaf wijst er op dat het dossier van het beroep pas is ingediend en de primeur wrd 
voorzien voor deze commissie. Nu volgt inderdaad de info aan de buurtbewoners. 

Josiane Driesen vraagt hoe lang het duurt vooraleer hierop antwoord kan komen. 
Dit kan enkele maanden duren en het indienen van beroep is opschortend. 

 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Schepen Hannes Anaf deelt mee dat er aan Warande en Futur ondergrondse afvalinzameling zal voorzien worden: 
2 containers van 5m³ voor restafval, 2 containers van 5m³ voor papier en karton en 1 glascontainer van 3m³. Het 
retributiereglement zal toegepast worden. Bedoeling is dat niet alleen het uitzicht zal verbeteren maar dat er ook 
beter zal gesorteerd worden. 
Verder deelt schepen Hannes Anaf mee dat zal worden deelgenomen aan “Behaag onze Kempen” alsook aan “de 
week van het bos” en aan “de nacht van de duisternis”. Verder werd beslist om deel te nemen aan de samen 
aankoop energie van de provincie. 
Schepen Francis Stijnen deelt mee dat normaal de rekening en de begrotingswijziging aan de raad zou worden 
voorgelegd. Dit zal nu in september gebeuren met een, toelichting op de Verenigde Commissie op 27 augustus.  
Financieel beheerder Els Geudens geeft een korte toelichting waarom deze verschuiving: vooreerst is het de eerste 
keer dat de rekening via BBC wordt gemaakt; verder was er nieuwe wetgeving, nieuwe waarderingsregels, nieuwe 
boekhoudschema’s en ook de nieuwe software met de nodige kinderziektes. De begrotingswijziging wordt 
eveneens uitgesteld omdat het resultaat van de rekening hierop invloed heeft. Dit uitstel heeft geen enkele invloed 
op de goede werking van de diensten. 
Een kleine rondvraag leert ons dat heel wat andere gemeenten ook nog niet klaar zijn.  
Reccino Van Lommel vraagt in wat de waarderingsregels zijn aangepast. 

Er zijn diverse aanpassingen. Bijvoorbeeld vroeger werd gewerkt met vaste afschrijvingstermijnen en nu 
kan men deze zelf bepalen. 

Reccino Van Lommel vraagt of alles lineair wordt gedaan. 
Het overgrote deel wel. Alles zal bij de rekening worden toegevoegd. 

 
Varia 
Josiane Driesen stelt vast dat er een vertraging is wat de opening van het nieuwe containerpark betreft  en vraagt of 
dit een effect heeft op de bouwplannen van Amival. 

Schepen Hannes Anaf deelt mee dat pas op 18 mei het dossier door Ovam werd goedgekeurd wat vier 
maand later is dan verwacht. Er zal wel getracht worden deze vertraging wat in te lopen maar het is 
moeilijk om een eindtermijn te bepalen vooraleer de werken ook effectief gestart zijn. 

Danny Spock Vermijen berekent dat de opening van het nieuwe containerpark dan juist in het snoeiseizoen zal zijn 
en vraagt hoe lang de omzetting zal duren. 

De verhuis zal tussen de 24 en 48 uur in beslag nemen. Er zal een goede communicatie hierover gevoerd 
worden. 

 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  



Vergadering 

Commissie 1

woensdag 2 september 2015woensdag 2 september 2015



Agenda
Openbare zitting:

− Goedkeuring verslag vorige vergadering

− Jaarrekening Politie

− “Veilig naar school”

− Evenementen najaar 2015− Evenementen najaar 2015

− Punten agenda gemeenteraad

− Uit het college

− Varia



Rekening 2014 PZ Regio Turnhout 



Introductie

• Volgens NGB

• Overlopen belangrijkste kengetallen 

• Invloed op toekomstige financiën



Belangrijkste Kengetallen

• Personeelskosten van 17,3 miljoen euro = realisatiegraad 

van 94 % (ongebruikt krediet van 1 miljoen euro) 

– Voornaamste oorzaak : vertraging in inflatie

• Werkingskosten van 2,3 miljoen euro = realisatiegraad van • Werkingskosten van 2,3 miljoen euro = realisatiegraad van 

91 %  (ongebruikt krediet van 200.000 euro) : 

– Voornaamste oorzaken : 

• 50.000 euro ongebruikte kredieten kledij

• Telkens 20.000 euro ongebruikte kredieten brandstof en 

leasing wagenpark



Belangrijkste Kengetallen

• Federale subsidies van 8,5 miljoen = realisatiegraad van 

104 % (300.000 euro meeropbrengst 

– Voornaamste oorzaak : éénmalige opbrengst van copernicus-

premie van 235.000 euro 

• Gemeentelijke bijdrage van 13,4 miljoen euro = • Gemeentelijke bijdrage van 13,4 miljoen euro = 

realisatiegraad van 100 % : 

– Gemeentelijke bijdrage voor stad Turnhout is 6.299.297 euro 



Belangrijkste Kengetallen

• Resultaat van het dienstjaar 2014 is 818.879,85 euro 

• Resultaat vorig dienstjaar is 1.592.467 euro

• Gecumuleerd resultaat GD is 2.411.346,85 euro



Belangrijkste Kengetallen

• Totale investeringen van 700.000 euro waarvan : 

– Financiering via VVF van 425.000 euro

– Financiering via GB van 275.000 euro (waarvan 128.455,10 euro 

voor Turnhout)

Belangrijkste investeringen : • Belangrijkste investeringen : 

– IT : 115.000 euro

– Rollend materieel : 150.000 euro

– Exploitatiematerieel (vnl ANPR) : 425.000 euro 



Invloed op toekomstige financiën 

• Na de budgetwijziging 2015 bedraagt het saldo (geraamd 

algemeen begrotingsresultaat GD) nog 1.820.894,85 euro 

• Doel is om de stijgingen in MJP 16-19 af te vlakken : 

voorstel zal worden opgemaakt voor PC van 5/10/15 : voorstel zal worden opgemaakt voor PC van 5/10/15 : 

huidige MJP voor Turnhout : 

– 2016 = 6.753.217 euro

– 2017 = 7.66.563 euro

– 2018 = 7.874.649 euro

– 2019 = 8.088.602 euro 

– (ter info 2015 = 6.389.471 euro)



Veilig naar school

Politie Regio Turnhout



Evolutie aantal VKO LL
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VKO LL 2001 2013 2014 2015

jan 73 21 32 28

feb 54 22 39 30

mrt 73 29 43 41

apr 72 45 24 35

mei 74 26 54 37

jun 74 46 28 42

jul 73 31 28 30

aug 80 37 25

sept 60 42 39
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Gemeente 2001 2013 2014 2015 (7m)

BH 10 3 5 1

Be 80 51 50 26

Ka 105 57 52 23

Li 92 35 50 23

OT 81 35 28 29

TU 431 186 217 124

Vo 39 27 18 17

Totaal 838 394 420 243

okt 74 38 30

nov 57 36 47

dec 74 21 31

Totaal 838 394 420 243



Aandeel fietsers (VKO LL 1jan13-30jun15)



Locatie ongevallen met fietsers



Actieplan verkeersveiligheid

PREVENTIE

• Uiteenzettingen verkeersveiligheid op vraag

• Verkeerseducatieklassen

• Preventieve fietscontrole in scholen

• Project (c)roescontrole• Project (c)roescontrole



Actieplan verkeersveiligheid

ONTRADINGSACTIES

• Snelheidscontroles:

– Analyse VKO

– Op vraag

• Controle snelheid bromfietsen• Controle snelheid bromfietsen

• Acties BIVV



Actieplan verkeersveiligheid

REGULEREND OPTREDEN + REPRESSIE + 

VASTSTELLINGEN

• Verkeersregeling gevaarlijk KPT 

(oversteekplaatsen)

• Acties verkeerslichten schoolgaande fietsers• Acties verkeerslichten schoolgaande fietsers

– 3 weken preventief (iedere dag)

– Nadien repressief (1x/week)

• Acties gebruik fietsverlichting (donkere 

weken)



Actieplan verkeersveiligheid

ONDERZOEK

pm.



Actieplan verkeersveiligheid

NAZORG

• Project Zeppe

• Verkeersvormingsklassen 12-18jarigen



Najaar  2015

periode: 12 september – 31 december

nu al 89 aanvragen !

• september: 39

• oktober: 28

• november: 13

• december: 9

Najaar 2015



SEPTEMBER

12-13/09 Openingsweekend Warande

13/09 Cultuurmarkt

18/09 Avondmarkt de Merodelei18/09 Avondmarkt de Merodelei

20/09 Open Straatdag + Zevendonk voor Muco + 

Processie + Braderij Patersstraat

24-27/09 Tijlfeesten

26/09 Bevrijding Turnhout

Najaar 2015



OKTOBER - DECEMBER

04/10 DiverCity +  Fashionweekend

11/10 Stoffencircus 

07/11 Reuzenoptocht07/11 Reuzenoptocht

21/11 Intrede Sinterklaas

13+20/12 Kerstshopping

v.a. 16/12 Wintermarkt

Najaar 2015



Punten agenda gemeenteraad

…



Uit het college

…



Varia

…


